EMI 教學動起來!

LTTC專為大專校院教師設計的增能課程



課程簡介 Program Overview

「EMI教學動起來 (EMI Teaching in Action)」為財團法人語言訓練測驗中心 (LTTC) 所研發設計的21至24小時專業課程。內容包含七門主題,以實務為導向,透過紮實的課程設計,引導參訓教師快速掌握EMI授課技巧!

EMI Teaching in Action! is a 21 to 24-hour program on English Medium Instruction developed by the Language Training & Testing Center (LTTC). It includes seven main courses. The course content is practice-oriented and designed to help participating university teachers quickly master EMI teaching skills.

1. 英語作為通用語 (ELF) 的教與學思維

2. 口語表達基礎概念與實作演練

3. 進階課室英語與實作演練

4. 課堂專題討論的互動技巧

5. 科技輔助EMI教學

6.「學習導向評量」的EMI實踐

7. 微型教學與同儕觀摩*

*本模組可選擇兩種不同的時數安排: 3小時(以示範課堂講授為主)或6小時 (另包含帶領討論)。 English as a Lingua Franca and its Implications for Pedagogy

English Speaking in the International Classroom

Concepts and Practices in Instructional Languaging

Interactive Techniques for Seminar Discussion

Technology-Enhanced EMI Teaching

Conducting Learning-Oriented Assessment in the EMI classroom

Microteaching and Peer Observation*

*This module spans either 3 or 6 hours, featuring a lecture in the 3-hour version and both a lecture and seminar discussion in the 6-hour version.

本課程專為剛踏入EMI教學,或是已有EMI教學經驗但想提升能力的大專校院教師所設計。

This program is designed for college and university instructors who are new to EMI teaching as well as those who have EMI teaching experience but would like to enhance their abilities in conducting EMI classes.

課程特色 Program Features

1. 以短期增能形式進行

專為繁忙的大學校院教師設計,方便教師在短期內高效率吸收實用教學策略和技能。

2. 可安排搭配主題課程

各主題課程可彼此銜接,也具獨立性,學校可依據校內教師的時間及需求,彈性調整。

3. 以國內情境為授課主軸

包含教學法、英語表達、數位資源運用等,循序漸進,協助教師逐步提升符合國內EMI情境需求的英語授課能力。



課程特色 Program Features

1. Efficient Short-term Training

Designed specifically for the schedules of busy university faculty, this program enables efficient absorption of practical teaching strategies and skills within a short timeframe.

2. Adaptable Curriculum to Meet Needs

The thematic courses can be combined or taken independently according to preferences, giving colleges and universities the flexibility to align them with the schedules and needs of their faculty.

3. Relevant to Local Contexts

The program encompasses EMI pedagogy, English delivery, digital resource utilization, and other relevant areas, enabling users to systematically develop the necessary skills and knowledge to meet the instructional demands within Taiwan's EMI contexts.

課程證書 Certification

完成課程後,LTTC將核發電子課程證書。

Users will receive an electronic certificate of achievement upon finishing the course.

關於我們 About the LTTC

財團法人語言訓練測驗中心 (LTTC) 具豐富專業英語課程辦理經驗,為中央研究院、外交部、國防部、經濟部等百餘家機構開辦專業課程,為外語學習重要推手。為呼應雙語教育政策,本中心近年跨足教師增能課程,連年獲教育部、北市教育局等政府單位及各級學校委託辦理雙語教學、全英語教學及評量相關研習,獲得各界高度肯定。另,本中心亦獲教育部補助研發「培力英語能力檢定測驗」(BEST Test of English Proficiency),簡稱「培力英檢」(BESTEP)。隨著臺灣社會經濟的發展,LTTC開拓國際合作,深耕語言教育與研究,以滿足學習者的需求。更多LTTC資訊,請至http://www.lttc.ntu.edu.tw/。

The Language Training & Testing Center (LTTC) has rich experience in offering professional English courses, having provided specialized courses to more than a hundred organizations, including Academia Sinica, the Ministry of Foreign Affairs, the Ministry of National Defense, and the Ministry of Economic Affairs, among others. The LTTC is a driving force in foreign language learning.

In response to the 2030 Bilingual Policy, the LTTC has ventured into teacher professional development courses in recent years. It has been commissioned by government agencies such as the Ministry of Education and the Department of Education of Taipei City, as well as schools at all levels, to conduct workshops on bilingual teaching, TEE (Teaching English in English), and assessment design, receiving high recognition from all sectors.

Additionally, the Ministry of Education has provided funding for the LTTC to develop and administer the BEST Test of English Proficiency (BESTEP). Keeping pace with the social and economic development of Taiwan, the LTTC is expanding its international cooperation and deepening its language education and research to meet the needs of learners.

For more information about the LTTC, please visit http://www.lttc.ntu.edu.tw/.

另有專為教師設計的<u>中高級B2英語增能班</u>,及適合職員的<u>行政英語專班</u>,更多詳細報名及合作方式 歡迎洽詢本中心高級專員 粘小姐(Tina)

We also offer the specially-developed courses *B2 Path Program for Subject Teachers* and *English for Administrators*. For further information, please contact senior specialist Ms. Tina Nien.

Tel: 02-2362-6385 #684

E-mail: tinan@lttc.ntu.edu.tw May, 2024